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ZASTUPNIČKO PITANJE

Pitanje za premijera i ministricu Bogunić u vezi naknada pomoćnika ministara. U odgovorima po

pitanju primanja pomoćnika ministara dobio sam informacije  da oni primaju naknade za sve i

svašta, dobijaju čak i naknade za izradu pojedinih zakona što mislim da je redovan posao jednog

državnog službenika, a najbolji primjer daje Vaš prethodnik ministrice Bogunić. U ministarstvu na

čijem ste čelu dodatna primanja pomoćnika mjere se hiljadama maraka. Molim premijera i Vas

uvažena ministrice Bogunić da kažete vaše mišljenje i šta mislite poduzeti u budućnosti? 
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